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Veld 3 en 4 worden wetra-velden 
van de bestuurstafel 
 
Je hebt het al in de Nieuwsbrief kunnen lezen. Oliveo groeit hard. En dit zorgt voor 
ruimtegebrek. Want de vier velden die wij hebben, kunnen we onvoldoende gebruiken. 
 
Goed nieuws hierover, we krijgen weliswaar geen 3e kunstgrasveld, maar: Veld 4 verandert 
deze zomer in een wetra-veld. Veld 3 wacht iets langer en wordt volgende zomer een wetra-
veld, ook met licht! Hierdoor kunnen we vaker trainen en op zaterdag langer spelen. 
Bovendien maken we veld 4 geschikt voor wedstrijden voor de jongste jeugd. Even voor de 
duidelijkheid: op een wetra-veld kunnen we veel vaker voetballen en trainen dan op een 
‘normaal’ voetbalveld zonder het kapot te spelen. 
 
Meer leden betekent automatisch dat we ook meer vrijwilligers nodig hebben. Binnenkort 
zullen we daar met meer informatie over komen. 
 
De verbeteringen op veld 4 
1. De 25 jaar oude drainage wordt vervangen. 
2. Er komt nieuwe ondergrond, waardoor het water makkelijker de drainage bereikt.   
3. Het wordt niet ingezaaid. Er komen graszoden met een ander type gras. Een ingezaaide 

grasmat kan ongeveer 400 uur per jaar worden belast. Uit een lopend project blijkt dat een 
veld met graszoden zo’n 600 uur belast kan worden.  

4. We willen meer jeugd op veld 4 laten spelen. Daarom komen er vier ballenvangers aan de 
lange zijden van het veld. Dat is ook fijn voor de teams die op dit veld trainen. 

5. Achter het grote doel aan de Nootdorpse kant komt een lage heg. Tussen veld 4 en veld 3 
een gaashek. Deze voorkomen dat lage ballen in de bosjes of op veld 3 belanden. 

6. Voor de toeschouwers komt er tussen veld 4 en 5 een verbrede verharding met een 
tweede reling aan de kant van veld 4. 

 
De verbeteringen op veld 3 
Allereerst, veld 3 wordt dus niet deze zomer maar in die van 2025 onder handen genomen. 
Wat gebeurt er dan? 

1. Veld 3 wordt een wetra-veld. Met dezelfde belasting als veld 4, dus 600 uur. 
2. Veld 3 krijgt verlichting. 
3. Er komen (vooralsnog) geen extra ballenvangers.  

 
Extra trainingscapaciteit 
We krijgen dus een beter veld 4 en een extra trainingsveld. Deze velden zullen minder vaak 
zijn afgekeurd. Daarbij wordt veld 4 ook geschikt voor jeugdwedstrijden. Uiteraard blijven beide 
velden wel een grasveld. Bij extreme regenval zijn ook zij afgekeurd. 
 
Omheining, ballenvangers en dug-outs 
We bekijken nog of de omheining van veld 4 voldoende is om er in de toekomst ook categorie-
A wedstrijden te spelen. Daarnaast bekijken we de mogelijkheid om er dug-outs te plaatsen.  
 
Het is nog even de vraag of de omheining en ballenvangers er begin van het nieuws seizoen 
al staan. We hebben begrepen dat levertijden en de installatie kunnen oplopen tot 4 á 5 
maanden.    
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Wisselen van trainingsveld 
Ook wetra-velden zijn kwetsbaar. Het is daarom belangrijk de kwaliteit van de velden in het 
oog te houden. Wij zullen de trainingen en wedstrijden daarom goed op elkaar moeten 
afstemmen. Met vier verlichte trainingsvelden kunnen we ook onderzoeken of we kunnen 
wisselen met de bezetting. Jeugdleden belasten een veld immers minder zwaar dan senioren. 
Dus kun je de ene week senioren op veld 3 laten trainen en de andere week de jeugd. 
 
Vier verlichte velden 
We zeiden het al, onze vereniging groeit en bloeit. Het is duidelijk dat het effect van het Ukken 
voetbal zijn vruchten aflevert. Goed nieuws en complimenten aan iedereen die dit mogelijk 
maakt. 
Dit seizoen keken we tegen een ledenstop aan maar als we volgend jaar vier verlichtte velden 
hebben, is deze weer van de baan. Hierbij geven vier verlichte velden ons ook de mogelijkheid 
in donkere maanden tot vijf uur (of later) te voetballen, wat we nodig hebben met zoveel 
teams. 
 
Ledenvergadering 
De problematiek rondom veld 4 werd al besproken tijdens de ledenvergadering. Op dat 
moment waren we al in gesprek met de gemeente. Na de ledenvergadering hebben we bij de 
gemeente benadrukt dat we erg graag een kunstgras wilden hebben. Zie ook het stuk in de 
Telstar hierover. De gemeente besloot weliswaar anders, maar hefet zoals jullie zien wel 
meegedacht in het zoeken naar oplossingen. 
 
Tot slot een verzoek 
Met de komst van twee extra wetra-velden, zetten we als vereniging een volgende stap. Een 
stap waar we allemaal plezier aan zullen beleven. Maar deze stap zorgt ook voor (nog) meer 
werk voor onze vrijwilligers. We willen daarom iedereen die dit leest, vragen: “Hou in de 
toekomst, naast tijd rondom je eigen kind, training of wedstrijd, ook wat tijd vrij voor Oliveo’. 
 
We zijn ten slotte een vereniging dus samen verantwoordelijk voor de gezonde groei en bloei 
van ons prachtige en gezellige Oliveo. 
 
Dank jullie wel alvast en tot snel,  
 
Het Bestuur 
 

 
Ruwe schets veld 4 

https://www.telstar-online.nl/nieuws/sport/152416/grote-stappen-voorwaarts-bij-bestrijding-veldenknelpunten
https://www.telstar-online.nl/nieuws/sport/152416/grote-stappen-voorwaarts-bij-bestrijding-veldenknelpunten

